徵稿辦法

2014英語教學學術研討會: 英語教學與國際商務
(朝陽科技大學應用英語系第9屆英語教學學術研討會)

1、 主辦單位：朝陽科技大學應用英語系/ 行銷與流通管理系/語言中心　　
2、 會議時間：2014年5月30日 (星期五)
3、 會議地點：朝陽科技大學管理大樓時選廳、天生廳
4、 會議主題：語言、行銷與產業界的實務接軌

5、 會議子題：
(1) 語言教學(課程設計/英語教學/班級經營/學習模式與策略/電腦輔助教學)。
(2) 國際商務(國際行銷/行銷專題/商務溝通/國際財務金融/商務談判)。
(3) 語言教育(動機/學習成效/教師訓練/多元文化議題)。
(4) 專業英語與應用課程。
(5) 語言學(多語文研究)。
(6) 文學。
(7) 其他相關議題。
6、 重要日期：摘要截稿日期：2014年4月11日(星期五)

摘要錄取公佈日期：2014年4月25日(星期五)

論文全文截稿日：2014年5月9日(星期五)
7、 發表形式：
(1) 口頭發表：摘要審查通過後，得出席研討會口頭發表。
(2) 刊登於論文集：經作者同意，於研討會後進行全文外審，外審通過者得刊登於具ISBN之研討會論文集。
8、 摘要格式：
(1) 論文之摘要字數上限為500字。

(2) 紙張：以A4用紙，上下左右各2.50cm

(3) 字體：標題用14號字（粗體），內文用12號字。

(4) 字型：標楷體（中文），Times New Roman（英文）。

(5) 行高：固定行高16pt（中文）、單行間距（英文）。

(6) 請以電腦打字（Word版本.doc檔），連同投稿資料表，以E-mail附件方式投稿。
	通訊處：朝陽科技大學應用英語系（2014英語教學學術研討會）

            41349台中市霧峰區吉峰東路168號

聯絡人：陳秋樺助教
電  話：(886)4-23323000，分機：7363

傳  真：(886)4-23742355

E-mail：aecyut@cyut.edu.tw 


Call For Papers

2014 ELT Conference: The Practical Touch of Language, Marketing, and Industry

(The 9th ELT Conference of AE, CYUT)

Organizer: Department of Applied English / Department of Marketing and Logistics Management / Language Center, Chaoyang University of Technology (CYUT)

Conference Date: May 30, 2014
Conference Venue: Sung’s Hall（3F）, Yang’s Hall（4F）, E Computer Room（3F & 4F）, Management Building, CYUT

Theme: The Practical Touch of Language, Marketing, and Industry
Sub-themes:  
1. ELT (Curriculum design/ English Education/ Classroom Management/ Learning Strategies/CALL…)

2. International Business (International Marketing/ Marketing Topics/ Business Communication / International Finance / Business Negotiation

3. Language Education (Motivation/ Learning Efficiency/ Teacher Training/         Multiculturalism…)

4. English for Specific Purposes (ESP) (English for academic purposes(EAP/ EVP/ EBP/ EMP…)

5. Linguistics (Language Acquisition/Multilingualism)

6. Literature

7. Other related topics

Important Dates: Abstract submission deadline: April 11, 2014
Notification of acceptance: April 25, 2014

Full paper submission deadline: May 09, 2014
Presentation format: 
1. Paper presentation: after the Abstract Review, the paper of the accepted abstract could be presented in the conference.
2. Paper publication: After the author’s consent and the whole Paper Review, the accepted paper could be published in the Proceedings (ISBN).
Full Paper Format:
As well as a completed conference proposal form, please submit your full paper and to us by e-mail (preferred) or by mail (two hardcopies of full paper together with a disc). Additionally, please use this checklist to ensure that guidelines are followed:

1. Must INCLUDE an ABSTRACT (Each abstract should not exceed 250 words.)

2. Paper Size must be A4. Font Face must be Times New Roman.

3. Margins must be 2.50cm. No headers or footers.

4. Type in a version of WORD based on APA or MLA format.

5. Font Size must be 12 point (except paper Title is 14pt).

6. Paper length must be less than 12 pages.

7. References, graphics, tables all count toward total number of pages.

8. Do NOT include PAGE NUMBERS.

	Address: Department of Applied English, Chaoyang University of Technology 

168 Jifeng E. Rd., Wufeng District Taichung City, Taiwan
TEL: (886-)4-23323000 Ext.7363    Fax: (886-)4-23742355 

E-mail: aecyut@cyut.edu.tw 
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